

Referat af Bestyrelsesmøde tirsdag den 25.02.2025 Mødested: Uggerhøj		
Deltagere:		Ove Christensen, Hans Jørgen Nymark, Dann Sørensen, Klaus Dybro, Lene U. Jacobsen, Phillip Larsen, Brian Strøm, Jacob Olesen
Afbud:		
1.	Orientering fra Servicecenteret	Phillip: Juniorturnering, som vi afholdt sidste år ifm challenge tour: Laves i år sammen med Hvide Klit i efterårsferien. 36 hullers turnering i Frederikshavn. Kommer til at give et lille overskud til begge klubber. Der tales med Olka rejser – de arbejder på at komme med flere svenske turister til FGK. Vi er blevet en del af Nordicgolfers.com platformen; Phillip arbejder på aftaler med flere hoteller i Vendsyssel. Vi kommer til at lave et godt tilbud i juli, ligesom flere af de omkringliggende klubber, for at lokke flere greenfeespillere til. Sponsorat-tegning for sæson 2025 ser fornuftigt ud. Nogle medlemmer har endnu ikke betalt kontingent, og der tillægges kr. 100 gebyr ved næste opkrævning. Det er tidskrævende at rykke. Turneringskalender: Der er ved at blive lagt en sidste hånd på turneringskalenderen.
2.	Økonomi	(HJN) Økonomi Udkast til årsregnskab fra BDO blev fremlagt, og det var identisk med det resultat som vi i afleverede til revisor. Årsregnskabet udviste et resultat på 97 tkr., hvilket bestyrelsen fandt meget tilfredsstillende. På langt de fleste poster var resultatet på niveau med det budgetterede. De væsentlige positive afvigelser i forhold til budget på 5 tkr., bestod i yderligere indtægt på greenfee, og større tilskud fra Frederikshavner Ordningen. Bestyrelsen godkendte regnskabet uden bemærkninger. Kontingentforslag for 2026 Bestyrelsen blev enige om forslag til kontingenter for 2026, og vil indstille disse til godkendelse på generalforsamlingen.
3.	Budget 2025	Budget for 2025 Hans Jørgen fremlagde budgetforslag for 2025, hvor der blev vedtaget 2 mindre rettelser, som herefter udviste et budgetteret overskud på 80 tkr., som indstilles til godkendelse på generalforsamlingen den 18. marts. Hovedtal fra budgettet indarbejdes i årsregnskab af BDO.

4.	Orientering fra baneudvalget	v/ KDS BU møde • Lønoversigt Det regneark som HJ har fremsendt ser rigtigt fint ud og Adam glæder sig til at kunne arbejde i det. Dog vil han meget gerne have et opstartskursus af HJ. Budgetter er hævet en smule hvilket giver råderum til at foretage ønskede arbejder som vertidrain på fairways, rensning af søer eller drænearbejde på G15. Adam har fundet en vertiquaker som med succes blev anvendt for nogle år siden på fairways. Prisen er 20.000-25.000 og det bliver undersøgt om det ikke er en mulighed i stedet for at leje en vertidrain som koster 40.000 for en uge. Med vertiquaker har vi muligheden for løbende at lufte de områder vi ønsker, og er ikke bundet op på at vejrforhold skal være optimale når vi lejer udstyr. • Drivingrange Der er købt nye target greens hjem (sponsoreret), de bliver lagt ud i uge 10, 11. • Træer: Hede Danmark-møde med lodsejer-frivillig fældning Der har været foretaget en banevandring, hvor fokus specielt var træer der fra Lerbæk Skov som hælder ind over golfbanen og potentielt udgør en sikkerhedsrisiko. Der bliver arrangeret en dialog med Lerbæk om muligheden for at skære de træer ned som står på brinken som definerer Fredsskoven. Hede Danmark kontaktes herefter. • Vand/13/15 Der er blevet foretaget en pumpetest fra søen mellem H12 og H15. Der er rullet 800 m slange ud som ender op i pumpesøen ved H3, og testen var succesfuld. Derfor vil rørene nu blive graven ned så vi fremadrettet kan pumpe vand fra H12/H15 til pumpesøen, og udnytte den godkendelse vi har fået af kommunen. Der overvejes at tage kontakt til kommunen angående ansøgning om et pumpehus ved hul 15. • Teesteder Vi vil forsøge at lægge mere arbejde i vedligehold af teesteder generelt, da mange af dem er ujævne. En ekstra indsats vil blive gjort på H8/50 og H18/58 og H10/65. Dette arbejde vil blive udført af frivillige og vil involvere meget begrænset økonomi. • Flag/stænger Der indkøbes nye hulkopper, stænger og flag. Stængerne vil være 2-farvet sort i bund hvid i top. Der er indkøbt nye 0-huller posere som også vil blive taget i brug i den nye sæson. • Oprensning af søer/klipning af kanter Adam undersøger pris på oprensning af søer specielt mellem H10 og H18 • Klaravik/salg af maskiner Der er blevet taget fotos af de maskiner vi ønsker at afhænde og de kommer på Klaravik senest tirsdag. • Gødning/indkøb Adam vurderer på om han selv skal blande, eller der skal indkøbes blandet gødning som sidste år

		• Broer/fondsansøgning redningsvej Bro til H18 er indkøbt og bliver monteret midt marts. Bro H5 er også gjort klar og skal også monteres når vejret er til det. Renovering af ny bro til H10 som anvendes som redningsvej er også kritisk, og der er allerede blevet ansøgt om midler fra Sol og Strand Fonden (svar maj). Der skal nok søges flere fonde på det projekt (Tryk Fonden / Spar Nord Fonden) • GLFR Banen skulle være blevet opdateret så den stemmer overens med virkeligheden. Tech-delen vil også blive opdateret så alle tekniske installationer på banen bliver registreret her. GPS vil blive indlejet til formålet. • Bunkers Bunkers vil blive gennemgået for sand, og en del området omkring bunkers vil blive dresset op. Der vil også blive kigget på bunkeren i venstre side på H6 for at se om vi kan gøre noget så vi sikrer at sandet bliver hvor det skal. Det har stort set altid være et problem at der er meget begrænset med sand i højre side af den bunker. • Oprydning omkring Keepergård Er i gang og vil løbende blive gjort. En hel del er allerede blevet gjort, men der er stadig noget arbejde tilbage. Der skal bestilles containers til jern, samt til restaffald, så vi kan komme til at bruge pladsen igen. • Renovering af keepergård/fondsansøgning Intet nyt her. • Ønskeliste/maskiner Der er et stort ønske om at investere i en 1st cut klipper. Det vil også løfte banens visuelle kvalitet, og der skal muligvis også kigges på en anden green roller. Indkøbene vil blive finansieret af de penge der kommer ind fra Klaravik auktionen.
5.	Orientering fra projektudvalget	v/DS: Vi skal koordinere fondsansøgninger imellem udvalgene, så de rigtige fonde søges og ikke f.eks. 2 udvalg der søger sammen fond.
6.	Orientering	v/OC: Generalforsamling 18. marts kl. 19.00 • Udsendelse af dagsorden med tilmelding til generalforsamlingen, samt evt. spisning i Arena Nord før generalforsamlingen senest 3. marts 25. • Notater fra Formanden, Baneudvalget, Projektudvalget. • OC laver Powerpoint og tjekker lyd mv et par dage før • Forslag fra medlemmer • Kontingent (Hans Jørgen) • Suppleanter - Brian Rishøj • Stemmetællere plus papir • Tjekke betaling af kontingent • Dirigent - Ole Kristensen - OK • Andet

		Vi mødes kl. 17.00 inden generalforsamlingen den 18. marts.
7.	Diskussion	- v/Lene+DS: 1. Rekrutteringsudvalg Dann og Lene har fundet 9 medlemmer der har vist interesse i at deltage i et rekrutteringsudvalg. Vi skal gerne på 11-12 stk. De skal især hjælpe til med idégenerering og div. arrangementer, som skal øge interessen for at starte på golf i FGK. 2. Udvalgsrapportering DS savner information fra de øvrige udvalg. De bør komme med en rapport til bestyrelsesmøder 2 gange om året; i maj og f.eks. september, så de også bliver hørt, og bestyrelsen hører om deres arbejde. Der var enighed i bestyrelsen om dette.
8.	Beslutning	
9.	Eventuelt	OC: Deltager i DGU repræsentantskabsmøde for at høre mere om DGU og møde andre klubrepræsentanter. Buggies i FGK: Der diskuteres med Philip om det er klubben der skal stå for udlejning af buggies. Med tiden skal der flere buggies til, og vi vil ikke have private køretøjer på banen. Phillip: fortalte om Herredagen's nye planer for den nye sæson. For at skabe mere flow på vores bane, bliver 2-bolde slået sammen i de travle tider.
10.	Dato for næste møder	Kl. 17.00 d. 18. marts umiddelbart før Generalforsamlingen i Arena Nord.

Ref.: Jacob Olesen